
Beste dorpsgenoten,
Op de achterkant van deze editie staat een bijzonder aan-
plakbiljet uit 1866 van de openbare verkoping van ‘een 
wind-korenmolen’ met bijgebouwen en grond. Het gaat 
hier om de molen in de gemeente Aagtekerke, zoals er 
staat. 
Wat opvalt is het fraaie lettertype en het taalgebruik. De 
maten worden uitgedrukt in roeden en ellen. Zelfstan-
dige naamwoorden staan met een hoofdletter geschreven, 
zoals de Duitsers dat doen. Er bestond nog een Zandweg 
en ‘het wegje naar Dekker’, dat ook vermeld wordt als 
‘wegtje’, maar dat is misschien een typefout geweest. 
Pieter Kwekkeboom heeft de molen toentertijd gekocht 
voor zijn zoon, die molenaarsknecht was in Wissekerke. 
Vanaf 1867 was de molen onafgebroken in het bezit van 
de familie Kwekkeboom. Sinds 1998 is de gemeente Veere 
eigenaar van de molen.

Van de dorpsraad
In de afgelopen periode zijn we als dorpsraad vooral 
actief bezig geweest mee te denken over de verplaatsing 
van de huidige skatebaan (half pipe).
De gemeente Veere heeft het eerste inrichtingsplan 
Bouwlust 3 gewijzigd, na diverse vragen vanuit Aagte-
kerke. Er werd de klacht geuit dat er te veel grote kavels 
waren. In de huidige situatie zijn er meer mogelijkheden 
gekomen voor twee-onder-een-kapwoningen. Er komen 
ook een aantal rijtjeswoningen. Het worden huurwo-
ningen. Ze zullen gebouwd worden op de plaats van de 
huidige skatebaan. Deze zal dan naar een andere plaats 
moeten. Helaas is er nu weinig keus in het vinden van 
een andere locatie. Eerst werd gedacht aan het “bosje” bij 
het Bergwegje. De skatebaan zou dan zover mogelijk van 
de bebouwing moeten liggen. De direct aanwonenden 
werden hierover geïnformeerd. Bij nader inzien en door 
het laten uitvoeren van een akoestisch onderzoek blijkt 
dat het niet mogelijk is om een half pipe op die plaats te 
realiseren. Kortom: er is nog geen besluit genomen waar 
hij dan wel moet komen. Wel wordt er nagedacht over 
het plan om van het “bosje” een speelbos te maken. Hier-
bij wordt de huidige vorm zoveel mogelijk intact gelaten 
en komen er enkele toestellen waarop kinderen kunnen 
klauteren e.d. Ook kunnen ze als ze dat willen een hut 
bouwen, waarbij ze natuurlijk niet de bestaande bomen 
en struiken moeten vernielen. De kinderen krijgen de 
opdracht om natuurvriendelijk te werk te gaan. Enkele 
van de bestaande toestellen van de huidige skatebaan 
verhuizen naar het veldje in het bos (uitgezonderd van 
de half pipe). Er zullen ook andere doeltjes komen. Het 
plan is nog niet uitgewerkt, maar wij worden als dorps-
raad betrokken bij de totstandkoming van de uiteinde-
lijke vormgeving.
Het is goed dat er voor de jeugd iets gerealiseerd wordt, 
waarbij ze zoveel mogelijk van het buitenspelen kunnen 
genieten. We zien er tevens op toe dat de omwonenden zo 
weinig mogelijk overlast zullen ervaren.

Verder zijn de volgende zaken aan de orde gekomen:
• Van een van de bewoners van Aagtekerke kwam een 

voorstel voor een naam voor de straat in Bouwlust 3. 
Genoemd werd: Burgemeester Peperstraat naar de 
heer J. Peper die van 1903-1926 burgemeester van 
Aagtekerke was. Vooral die naam is genoemd, omdat 
de naam “Peper” zal verdwijnen uit Aagtekerke.

• Verder is er overleg geweest met de Stadsraad Domburg 
over de aanpak van de toenemende verkeersdrukte.

• De dorpsraad is ook betrokken geweest bij het advise-
ren van de nota Woonvisie Veere 2022-2027.

• Ook hebben we input gegeven voor de profielschets 
van de toekomstige burgemeester van de gemeente 
Veere.

• Aagtekerke is een van de weinige kernen van de 
gemeente Veere die nog geen beroep heeft gedaan op 

de subsidie voor “Kunst in de kern”. We zijn bezig hier-
voor een groep samen te stellen die een plan maakt 
hiervoor en daarna kunstenaars uitnodigt die hun 
idee daarop uitwerken. Het meest geschikte ontwerp 
wordt dan gekozen waarop de definitieve uitwerking 
plaatsvindt. We hebben het idee om de uitwerking, 
indien mogelijk, gelijk te laten lopen met de bouw van 
het nieuwe Amicitia.

• Wij, als dorpsraad, vinden het heel belangrijk dat 
iedereen op de hoogte kan zijn van de activiteiten die 
actueel zijn. Een manier om dit te realiseren is het heb-
ben van een goede website. De huidige website werkt 
niet altijd even goed. Gelukkig hebben we een beroep 
kunnen doen op Vera Geschiere, die ervaring heeft in 
het bouwen van een website. Het is fijn om mensen uit 
je dorp in te kunnen schakelen, zodat iedereen zoveel 
mogelijk betrokken is bij het verbeteren van de leef-
baarheid van onze kern.

• Met de gemeente Veere zijn we in gesprek over het 
verbeteren van de verkeersveiligheid. Met name den-
ken wij hierbij aan het gevaarlijke kruispunt Bouw-
luststraat-Roosjesweg. Dit project heeft al te lang stil-
gelegen en we hopen dat er nu vlug stekken worden 
gestoken. U wordt op de hoogte gehouden.

• In juli hebben we een kennismakingsgesprek gehad 
met het nieuwe college. We praatten elkaar bij over de 
wederzijdse ambities. Dit gesprek was zeer zinvol.

• Tenslotte willen we op 16 november a.s. een open-
bare vergadering houden. Aangezien ons verenigings-
gebouw plat ligt, willen we het deze keer houden in 
Hotel Kodde. U krijgt van ons nog een aparte uitnodi-
ging. Als spreker hebben we Adriaan Wisse gevraagd. 
Adriaan is voorzitter van de ondernemingsvereniging 
en vond het leuk om ons bij te praten over zijn activi-
teiten. U bent van harte welkom!

Hans Nonnekes

Straatnamen
In de vorige editie werd burgemeester Jacob Geuze 
genoemd, waar een van onze straten naar is vernoemd. 
Geuze was een neef van mevrouw Overbeeke en zij heeft 
nog foto’s van hem. De foto hierboven is in 1932 gemaakt, 
tijdens zijn inhuldiging in Wissenkerke. De jonge man 
in het midden van de foto, met bril en donkere krullen, 
werd 22 jaar later burgemeester van Aagtekerke. Harte-
lijk dank voor het delen van de foto!

In de top-10 van meest voorkomende straatnamen in 
Nederland, staat de Schoolstraat op nummer 2. De 
Molenweg, waaronder we het Molenwegje in Aagtekerke 
ook best mogen scharen, komt op een goede vijfde plaats. 
In deze top-10 lijst staan allemaal traditionele straatna-
men met een verwijzing naar een bekend gebouw – de 
school, de molen en de brouwerij voor de Brouwerijweg 
– of naar een functie of bestemming. Het Dorpsplein en 
’t Vievertje, zijn voorbeelden daarvan evenals de Oost-
straat, de Noordhoek en de Zuidweg. De naam Bergwegje 
verwijst naar een berg, maar die is nergens te bekennen. 
Wellicht dat iemand weet of daar ooit een berg was of dat 
het Bergwegje ergens anders naar verwijst. En hoe zit dat 
met het Kalfhoeksepad? Liep dat pad ooit naar een hoek 

met veel kalveren? Dan hebben we nog de Oude Grint-
weg. De vernoeming naar het soort plaveisel is duidelijk, 
maar was er ook een Nieuwe Grintweg?
Overigens is de Kerkstraat de meest voorkomende straat-
naam in Nederland, daar zijn er meer dan 500 van. 

Multifunctionele Accommodatie (MFA)
De gemeente aan het woord: 
“Wethouder Bert Tuk gaf donderdagmiddag 29 septem-
ber het startsein voor het bouwen van de nieuwe mul-
tifunctionele accommodatie (MFA) aan de Agathastraat 
in Aagtekerke. Dit deed hij door het eerste stuk beton 
te storten voor de fundering van het nieuwe gebouw. 
Daarna werd de start van de nieuwbouw samen gevierd 
met de toekomstige gebruikers van de MFA. Ondertus-
sen vordert de bouw vlot, een groot deel van de fundering 
is al gestort. Streven is om eind 2022 de ruwbouw gereed 
te hebben zodat begin 2023 met de afbouwfase gestart 
kan worden.”

Agatha Courant
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Wat is er zoal te doen?

Crea-café
Iedere donderdagmiddag van 13.30 tot 15.30 uur ben 
je van harte welkom in café Kodde voor een praatje, 
een kopje koffie en/of een creatieve bezigheid. Opge-
ven is niet nodig, loop gewoon binnen. Wel zelf 
je breipennen, haaknaalden, naaigerei of lijmpot 
meenenem.

Sporten
Sinds september is de gymzaal weer open voor sport-
activiteiten voor jong en oud. Kijk voor het sportaan-
bod op www.sportverenigingaagtekerke.com.

Aagtekerke run
Nog meer sportiviteit in Aagtekerke. Op 17 decem-
ber organiseert MC De Pekelinge alweer de 21ste 
Aagtekerke run. Er wordt dit jaar ook een Mid Win-
ter Wandeltocht georganiseerd in samenwerking 
met Stichting Wandelen Oostkapelle. Meer infor-
matie over kosten, tijden en afstanden vind je op:  
www.mcdepekelinge.nl.

Bierproeverij
De Oranjevereniging organiseert dit jaar weer een 
bierproeverij. Op 26 november bij HRC Kodde om 
20:00 uur. De kosten zijn € 15,– per persoon en opge-
ven kan via ovaagtekerke@gmail.com.

Soos
Nu er even geen dorpshuis is, is de soos tijdelijk naar 
het dorpshuis Ons Huis in Meliskerke verhuisd. Op 
dinsdagmiddag kun je daar terecht voor koersballen, 
kaarten en biljarten.
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